
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 6 2023 
 

Møtested: 
 

Møterom 3. etg. Kolben, Samfunnshuset 

Dato: 
Tid: 

21. august 2023 
20:00 – 22:30 

Tilstede: 
 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Oskar Andreas Kleven, Eivind Aasheim, Anne Grete 
Kaasa, Rune Nilsen 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Hege Frøyna, daglig leder Oppegård IL – i sak 39/2023 

Neste styremøte 25. oktober 

 
 

Saksnr  Ansvar 

37/2023 Beslutningssak 

Godkjenne referat fra styremøte 25. mai og 13. juni 2023 

Referat fra møtet 25. mai ble sendt ut til styret pr epost 30. mai.  
Referat fra møtet 13. juni ble fremlegges for godkjenning i møtet. 
 

Det var ingen kommentarer til de to referatene. 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 25. mai og 13. juni 2023 er godkjent 

 

 

38/2023  Diskusjonssak 

Fordeling av treningstid, henvendelse fra Oppegård IL 
Anne-Lise orienterer i møtet om årets tildeling av treningstid / 
arrangementstid. 
 
Styret var fremlagt en mottatt henvendelse fra Oppegård IL, -de konkrete 
spørsmålene er besvart pr epost. 
 
Det er henvendelser fra flere idrettslag rundt fordeling, omfordeling og bytter. 
Generelt sett er det, som hvert år, søknad om langt flere timer enn hva som 
finnes tilgjengelig.  
Det er stilt mange spørsmål og forslag til kommunen som idrettsrådet og 
idrettslagene venter tilbakemelding på. 
 
Styret diskuterte saken, både innspill og refleksjoner rundt modell og tildeling.  
Idrettsrådet vil be om en gjennomgang med kommunens administrasjon for å 
se på hvordan prosessen har vært og hvordan den kan justeres.  
 
Ubesvarte spørsmål fra Oppegård IL svares ut så snart det foreligger 
tilbakemeldinger fra kommunen. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina/ 
Lisbeth 
 
Anne-Lise 

39/2023 Orienteringssak 

Presentasjon av undersøkelse rundt transport 

 



Det henvises til sak 32/2023 hvor styret ba om å få satt opp en sak i forhold til 
en Aktivitet i Arbeidsprogrammet med ambisjonen: I Nordre Follo skal det være 
gode og trygge transportalternativer til de ulike idretts- og aktivitetstilbudene.  
 
Flere idrettslag har gått sammen om å hente inn informasjon fra medlemmene om 
tema transport. Daglig leder, Hege Frøyna, i Oppegård IL presenterte for styret de 
tilbakemeldinger og funn som er gjort i undersøkelsen. 
 
Undersøkelsen ble sendt ut en periode som ikke var optimal for å få inn svar fra et 
bredt nok område/idretter/arrangement. Det er plan om å bearbeide spørsmålene 
litt og sende ut undersøkelsen på nytt. Det ble gitt innspill om å se på mulighet for å 
også involvere de mindre idrettslagene i undersøkelsen.  
 
Idrettsrådet vil få presentert svarene fra undersøkelsen, og dette er tenkt å kunne 
brukes som grunnlag for videre arbeid inn mot evt. Ruter for å finne løsning for 
reiser internt i kommunen i forbindelse med trening og 
kamper/konkurranser/arrangement. 
 

40/2023 Beslutningssak 

Friidrett anlegg 
Kommunen har på planen at det skal etableres nytt dekke på en av friidrettsbanene 
i 2024/2025. 
Kommunen ved Vei og Park ber om Idrettsrådets innstilling om hvilken bane, Ski 
Idrettspark eller Kolbotn Idrettspark, som skal prioriteres. 
 
Det ble avholdt møte med friidrettsklubbene 28. juni. Og påfølgende ble det sendt 
ut henvendelse 5. juli med forslag til innstilling som idrettsrådet ba om 
tilbakemelding på om klubbene kan stille seg bak. 
 
Klubbene og idrettsrådet er enige om å innstille på at dekket byttes i Ski 
Idrettspark. 
Det er mottatt henvendelse, og avholdt møter med Follo FK i forhold til at de blir 
avskåret fra bruk av banen når tartandekket byttes. Idrettsrådet jobber for at 
sesongen på Ski stadion begrenses så lite som mulig både i forhold til 
arrangementer og i forhold til treninger. 
 
Vedtak: 
Basert på fremlagt dokumentasjon og diskusjon i styremøtet ber styre om at Nina 
og Rune utformer Nordre Follo Idrettsråd sin innstilling til kommunen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina/Rune 

41/2023 Orienteringssak 

Politisk påvirkning før valget 
Debattmøte med politiske partier og med en ordfører duell ble avholdt rett i 
forkant av styremøtet. Debatten ble avholdt i sal 2 på Kolben. 
 
Idrettsrådet er skuffet over at hverken Østlandets Blad eller Oppegård avis hadde 
anledning til å dekke arrangementet. Basert på egne notater og egne bilder settes 
det opp en oppsummering som gjøres tilgjengelig for de to avisene dersom de vil 
lage en sak. 
Spørsmål som ble sendt inn via Menti tas vare på og kan brukes i andre politiske 
sammenhenger. 
 
Det var ingen store uenigheter blande politikerne – stort sett er det enighet om hva 
en skal få til, men ikke helt hvordan. 
Det var ca 50 tilhørere til debatten. Debatten ble ledet av Arve Paulsen og deltagere 
var: 

 
 
 
 
 
 
Anne Grete 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Knut Tønnes Steenersen Frp 

Anna Kolman Rødt  

Adrian Pracon SV  

Knut Oppegaard H  

Camilla Hille V  

John Todd-Kvam MDG  

Aril Jahren PP  

Paal Sjøvall SP  

Håkon Ahren Heløe AP 

 
Ordførerdebatten var mellom: 

Hanne Opdan AP 

Cecilie Dahl-Jørgensen Pind H 

 
 
 
Besøk fra delegasjon VIK med idrettspresident 5. september.  
Styret ble orientert om programmet for besøket. 
Nordre Follo Idrettsråd har valgt Anlegg på vår agenda, og vil bla. knytte det opp 
mot bærekraft og bruk av anlegg. Det er også plan om å sende idrettspresidenten 
aktuelle problemstillinger som hun kan knytte noen kommentarer til. 
Politikere fra kommunen er invitert til å delta i møtet.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 

42/2023 Beslutningssak 

Ekstraordinært årsmøte 12. september 
Styret besluttet pr epost å avholde ekstraordinært årsmøte 12. september. 
Klubber og lag ble varslet om møtet pr epost 10. juli.  
 
Bakgrunn for behovet for et ekstraordinært årsmøte er at idrettsrådene kan 
disponere opptil fem prosent av Lokale aktivtetsmidler (LAM) til drift og felles tiltak 
for idretten i kommunen.  
I tillegg til saken om LAM kan årsmøte foreta resterende valg som ikke ble gjort på 
ordinært årsmøtet i mai, samt at det må velges en ny nestleder etter at Jacob trakk 
seg i juni. Valgkomiteen ble igangsatt gjennom epost 7. juli. 
 
Styret diskuterte om forrige årsmøtevedtak vedrørende LAM erstattes med 
nytt. En anvendelse av å bruke inntil 5% av LAM er arbeidsbesparende ved at 
idrettsrådet ikke fakturerer kontingent fra lagene.  
Det skrives et saksfremlegg som kvalitet-sikres av styret før utsendelse. 
 
Vedtak: 
Styret vedtar å avholde ekstraordinært årsmøte 12. september kl. 19:00 gjennom 
Teams. Innkalling med sakspapirer sendes ut senest 29. august. Det fremmes 
forslag om å gå bort fra kontingent og erstatte det med å benytte 5 % av LAM til 
idrettsrådet.  
Daglig leder følger opp valgkomitéen og deres innsending av innstilling. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth/ 
Nina/Anne-
Lise 

43/2023 Beslutningssak 

Prosedyrer og oppgaver for kontrollutvalget 
Det henvises til sak 28/2023 i styremøte 25. mai hvor styret gjorde følgende 
notering fra møtet; Kontrollutvalget har bedt om en oversikt over føringer og 
rutiner i idrettsrådet. Styret setter pris på at utvalget har tatt kontakt om dette. 
Arbeidet med å lage en oversikt ferdigstilles tidlig høst 2023. Utvalget informeres 
om status. 
 
Etter gjennomgang av fremlagt dokument er styret usikre på om det er rette 
formen. Styret ønsker en omarbeidet versjon som deler på myndighet/ansvar 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 



og prosedyrer. Dokumentet fremlegges til behandling på styreseminaret i 
september. 
 
Vedtak: 
Styret ber om endring i fremlagt dokument og at saken settes opp til 
styreseminaret. 
 

44/2023 Beslutningssak 

Styreseminar 
Premisser for et styreseminar ble diskutert i styremøtet 25. mai i sak 30/2023. 
Anne Grete, Jacob og Lisbeth ble gitt oppgave med å sette opp et forslag til 
plan og fremlegge for styret i møte 21. august. 
 

Styret gjennomgikk fremlagt forslag til plan for styreseminaret, inkludert tid og 
sted. Det var ingen kommentarer til foreslåtte program. Styret besluttet på 
sted å være. 
Organisering av mat og drikke overlates til arrangementsgruppen. 
 
Vedtak 
Styret godkjenner fremlagt forslag til program for seminaret. Seminaret 
avholdes på Kolbotn IL Klubbhus. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth/ 
Anne Grete 

45/2023 Diskusjonssak 

Plan for klubbmøter høst/vinter 2023/24 
Det henvises til sak 32/2023 hvor styret i forbindelse med aktivitetene i 
Arbeidsprogrammet ba om en plan og oppgavebeskrivelse til styremøtet i 
august. 
Spredning av gode tiltak ønsker styret at iverksettes gjennom klubbmøter med 
oppstart fra høsten. En plan og oppgavebeskrivelse ønskes fremlagt til 
styremøtet i august. 
 
Det ble fremlagt for styret noen ideer til aktuelle møter. 
Styret ønsket å utsette saken til styreseminaret. Vedr. aktuelle tema for 
temamøter med klubbene ønsker styret noe input fra IL. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

46/2023 Orienteringssak 

Status Aktivitetsguide 
Gjennom Arbeidsprogrammet er det besluttet at en av prosjektene til NFIR er å 
etablere Aktivitetsguide i kommunen. I styremøtet 25. mai i sak 32/2023 ble 
ansvaret for prosjektet gitt daglig leder, med sparrings muligheter hos Anne-
Grete og Oskar i styret. 
 
Styret var fremlagt en skriftlig orientering om status pr august 2023. 
Det ble gjort en liten korrigering til saksfremlegget. Nordre Follo har ingen 
Flytningehjelp, men en kommunal Flyktningetjeneste gjennom Nordre Follo 
Kvalifiseringssenter. 
 
Styret ble orientert om at presentasjonsmøtet 17. august var positivt og ble godt 
mottatt. Det ble uttalt at det er behov for en ordning som Aktivitetsguide i 
kommunen, og det ble gitt nyttige innspill til flere områder og organisasjoner som 
kan ha glede av presentasjonen. 
 

Statusdokumentet ble tatt til orientering 

 

 



47/2023 Orienteringssak 

Økonomirapport pr 30. juni 2023 
Styret mottok pr epost en økonomisk rapport med resultat og balanse pr 30. 
juni 2023.  
Det ble i møtet gitt anledning for styret til å stille spørsmål eller kommentere 
på rapporten. 
 
Styret opprettholder en stram økonomistyring, med fokus på riktig bruk av 
penger på riktige ting. 
Det ble kommentert på økte IT kostnader da pris for system- og 
programvaretilganger for daglig leder var initiert basert på feil info fra 
NIF/Viken idrettskrets rundt pris. Faktura for IT kostnader for Trond Dyrnes 
høsten 2022 har ligget ubetalt i påvente av avklaringer. 
 
Økonomisk rapport pr 30. juni 2023 ble tatt til etterretning. 
 

 

48/2023 Diskusjonssak 

Kandidater til Viken Idrettskrets 
Valgkomiteen i Viken Idrettskrets har sendt ut henvendelse og ber om 
kandidater til kretsstyre og kontrollutvalg. Valg skal gjøres på kretsting i 2024, 
og frist for å fremme kandidater er 1. oktober.  
 
Styret hadde i møtet ingen aktuelle kandidater å fremme. Det ble henstilt om 
fortsatt å lete etter kandidater, frem mot fristen. 
 

 

49/2023 Beslutningssak 

Nestleder fritatt fra verv 
Nestleder Jacob Lykke Nygård meddelte styreleder om at han av hensyn til 
arbeidsbelastning i sivil jobb ikke så seg i stand til å ivareta vervet i 
idrettsrådet.  
 
Styret ble orientert om beslutningen i epost 27. juni. 
Som følge av dette er Jacob tatt ut av Teams, domeneshop eposter og 
oversikten på NFIR hjemmeside. 
Brønnøysund blir oppdatert etter nyvalg på ekstraordinært årsmøte. 
 
Vedtak 
Styret fristiller Jacob Lykke Nygård fra sitt verv som nestleder i Nordre Follo 
Idrettsråd. 
 

 

50/2023 Orienteringssak 

Orienteringer 
styreleder orienterte i møtet om: 

- Konsekvenser fra utsettelse av ferdigstillelse av Sofiemyrhallen 

- Henvendelser fra Ski Hockey vedr. behov for ny hall 

- Svar fra Nordre Follo Kommune på henvendelse rundt Golf som idrett  

- Rehabilitering kunstgressbaner – klubber fraskriver seg rehabilitering. 

- NFIR høring spillemiddelsøknad fra NIF 

 

 Eventuelt 
 
Styreleder orienterte styret om at det for tiden er en fortvilende situasjon i 

kommuneadministrasjonen. Flere årsaker medvirker til at administrasjonen 

ikke er tilgjengelig. Det er fremdeles mye som er uklart rundt fordeling av 

treningstid og endringer av disse, og dette påvirker klubbenes mulighet til å 

 
 
 
 
 
 
 



fastsette treninger og arrangement. Mange spørsmål og avklaringer er ubesvart 

over lengre perioder. Idrettsrådet er bekymret for en for svak bemanning i 

administrasjonen som går utover idrettslagene. Idrettsrådet har tilbudt 

administrasjonen bistand, men det er lite som kan gjøres når det ikke er innsyn 

i status på forskjellige områder. 

Styret ønsker at kommunedirektøren involveres for informasjon om 

situasjonen. 
 

 
 
 
 
 
 
Nina 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste,  
24/8-23 


